



INTERNATIONAL COLLEGE · PAYAP UNIVERSITY

# Educational Leadership

泰国西北大学国际学院 · 教育领导系 · Truth · Service

## Ph.D. in Educational Leadership

International Program · Payap University International College

## 教育领导力哲学博士

国际项目 · 泰国西北大学国际学院

|                                            |                            |                                                 |                               |
|--------------------------------------------|----------------------------|-------------------------------------------------|-------------------------------|
| <b>3 years / 6 semesters</b><br>3 年 / 6 学期 | <b>48 credits</b><br>48 学分 | <b>672,500 THB</b><br>672,500 泰铢（含 IRB、资格考试与答辩） | <b>English-medium</b><br>英语授课 |
|--------------------------------------------|----------------------------|-------------------------------------------------|-------------------------------|

An English-medium doctoral program for experienced educators, administrators, and education professionals who seek to lead educational change through research, policy, and strategic leadership. Both plans emphasize research rigor, ethical scholarship, and applicability to real educational contexts.

### Study plans (48 credits)

|                                                                                                                                                                                                                                                          |
|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Plan 1.1 — Dissertation track</b><br>Full independent doctoral research under academic supervision (EL 999 Dissertation across six semesters). Culminates in an original dissertation that contributes to educational leadership theory and practice. |
| <b>Plan 2.1 — Coursework + dissertation</b><br>12 credits coursework and 36 credits dissertation (EL 998), for candidates who benefit from structured doctoral coursework before dissertation work.                                                      |

### Plan 2.1 Year 1 courses

- EL 701 Comparative and International Education
- EL 702 Advanced Research Methodology for Educational Leadership
- EL 703 Transformational Leadership in Education
- EL xxx Elective course aligned with the student’s research focus

### Graduates will be able to

- Demonstrate advanced knowledge of educational leadership theories, policy, and governance systems
- Design and conduct independent, high-quality research addressing complex educational challenges
- Apply research-informed leadership strategies to strengthen institutions, curricula, and education systems
- Integrate critical thinking, ethical leadership, and strategic decision-making in professional practice
- Communicate research findings effectively to academic, professional, and policy audiences

### Typical roles

University faculty and researchers · Senior academic administrators · Educational policy analysts and consultants · Leaders of curriculum, quality assurance, and institutional development units · Educational innovation leaders in schools, higher education, and professional learning organizations

学制 3 年、48 学分的英语授课博士项目，面向有经验的教育者、管理者与专业人士，通过研究、政策与战略领导推动教育变革。两种计划均强调研究严谨性、伦理学术与真实教育情境的适切性。

### 学习计划（48 学分）

|                                                                                    |
|------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>计划 1.1 — 学位论文方向</b><br>六个学期全程在学术指导下独立开展博士研究（EL 999 学位论文），完成对教育领导理论与实践有贡献的原创论文。  |
| <b>计划 2.1 — 课程 + 学位论文</b><br>适合需要先修结构化博士课程再进入论文阶段的申请者：课程 12 学分，学位论文 36 学分（EL 998）。 |

### 计划 2.1 第一学年课程

- EL 701 比较与国际教育
- EL 702 教育领导高级研究方法
- EL 703 教育变革领导
- EL xxx 与研究兴趣对应的选修课

### 毕业时应能够

- 掌握教育领导理论、政策与治理体系的高深知识
- 独立设计并开展高质量研究，回应复杂教育挑战
- 运用研究型领导策略，增强机构、课程与教育系统
- 在专业实践中整合批判思维、伦理领导与战略决策
- 向学术、专业与政策受众有效传播研究成果

### 常见发展方向

教育与领导领域的大学教师与研究者 · 高层学术管理者 · 教育政策分析师与顾问 · 课程、质量保障与机构发展单位负责人 · 学校、高校与专业学习机构中的教育创新领导者

Both programs received approval from the University Board of Trustees at meeting 46/2025 on 14 June 2025. 两个项目均于 2025 年 6 月 14 日获大学董事会第 46/2025 次会议批准。Information drawn from official Payap University / International College program publications.

#### ADMISSIONS · 招生

Apply online 网上申请 regapp.payap.ac.th  
Academic 学术 chi\_c@payap.ac.th  
Admissions 招生 admissions\_pyu@payap.ac.th +66 53 851 478 (ext. 2242, 7203, 7228)  
Room RJ105, Panyajarn Building, Mae Khao Campus · 湄考校区 Panyajarn 大楼 RJ105 室

#### CONNECT

payapel.org · EL-Payap on Facebook  
Monday–Friday 8:30–16:30

Truth · Service